
Vraag 1 

Wat is vanuit de gemeente het beoogd effect met deze vernieuwing in de samenwerking tussen 
gemeente en bewonersgroepen? 

Antwoord: 

Op dit moment zijn 38 bewonersgroepen en 38 verschillende werkwijze. Het beoogde effect van deze 
vernieuwing is om meer gelijkheid in de samenwerkingsafspraken te hebben, wat o.a. moet leiden tot 
meer structuur, meer eenduidigheid. Omdat er tussen de 38 bewonersgroepen grote verschillen 
bestaan in doel, samenstelling en werkzaamheden zal op een aantal plekken maatwerk worden 
geleverd. 

Vraag 2 

Van de bewonersgroepen hebben wij begrepen dat er maatwerk op de verschillende 
bewonersgroepen van toepassing is. Maar de nieuwe situatie gaat wel al vanaf 1 januari 2023 
in. Hoe wordt dit proces ingericht? 

Antwoord: 

In de oorspronkelijke planning dienden de bewonersgroepen voor 18 december hun keuze door te 
geven. Echter naar aanleiding van de bijeenkomst van 30 november jl. is besloten deze datum op te 
schuiven naar 1 januari  2023. De bewonersgroepen ontvangen dan begin januari 2023 een concept 
samenwerkingsovereenkomst. , De  nieuwe samenwerkingsafspraken zal per 1 februari 2023 in gaan. 
Deze planning geeft ons voldoende tijd om eventueel maatwerk te bespreken en vast te leggen.     

Vraag 3 

Wij hebben vernomen dat het basisbedrag voor de bewonersgroepen gaat veranderen. 
Bewonersgroepen maken zich hier zorgen om, omdat het basisbedrag lager wordt. Wordt dit 
nog aangepast? 

Antwoord: 

We herkennen het signaal. Dit is een van de vaker terugkerende reacties op ons voorstel. Zodoende 
is besloten het basisbedrag te verhogen naar €1000,- per jaar. Dit is een verdubbeling van het eerder 
voorgestelde bedrag.   

Vraag 4 

In hoeverre hebben de bewonersgroepen nog invloed op het proces? 

Antwoord: 

De bewonersgroepen zijn in het proces meegenomen en bevraagd. In november 2021 is een eerste 
voorstel aan alle bewonersgroepen gestuurd, waarna 28 bewonersgroepen op de uitnodiging zijn 
ingegaan om reacties in een gesprek nader toe te lichten. Naar aanleiding van deze gesprekken is 
een nieuw voorstel gemaakt waarop alle bewonersgroepen opnieuw konden reageren en waarover op 
30 november jl. een bijeenkomst is gehouden om gezamenlijk over het voorstel van gedachten te 
wisselen. Naar aanleiding van deze bijeenkomst wordt het voorstel op enkele punten aangepast, 
waarna de bewonersgroepen hun definitieve keuze voor de afsprakenblokken kenbaar kunnen  

Vraag 5 

Worden wij als raad nog geïnformeerd over de vernieuwing in de samenwerking met de 
bewonersgroepen? 

Antwoord: 

Het proces tot het opstellen van de nieuwe samenwerkingsafspraken loopt nog en hierover vindt, 
zoals bij vraag 4 beschreven, veelvuldig afstemming met de bewonersgroepen plaats. Wanneer dit 
proces is afgerond wordt ook de raad geïnformeerd via een Raadsinformatiebrief (RIB).  
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Technische vragen 
Onderwerp 

 
Bewonersgroepen 

Inleiding 
 

Er is aan de bewonersgroepen in Stichtse 
Vecht een plan gepresenteerd met de titel: 
Vernieuwing samenwerking 
bewonersgroepen.  
In dit plan wordt een nieuwe werkwijze 
gepresenteerd tussen de diverse 
bewonersgroepen en de gemeente.  
 
Wij zijn benaderd door bewonersgroepen. Wij 
hebben begrepen dat de werkwijze van de 
bewonersgroepen met dit nieuwe plan gaat 
veranderen.  

Vraag 1 
 

Wat is vanuit de gemeente het beoogd effect 
met deze vernieuwing in de samenwerking 
tussen gemeente en bewonersgroepen? 

Vraag 2 
 

Van de bewonersgroepen hebben wij 
begrepen dat er maatwerk op de verschillende 
bewonersgroepen van toepassing is. Maar de 
nieuwe situatie gaat wel al vanaf 1 januari 
2023 in. Hoe wordt dit proces ingericht? 

Vraag 3 
 

Wij hebben vernomen dat het basisbedrag 
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voor de bewonersgroepen gaat veranderen. 
Bewonersgroepen maken zich hier zorgen 
om, omdat het basisbedrag lager wordt. Wordt 
dit nog aangepast? 

Vraag 4 
 

In hoeverre hebben de bewonersgroepen nog 
invloed op het proces?  

Vraag 5 
 

Worden wij als raad nog geïnformeerd over de 
vernieuwing in de samenwerking met de 
bewonersgroepen? 
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